
SE-PO.0052-8/09
P R O T O K Ó Ł      Nr  LIV/09

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   25 Czerwca  2009 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  18

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - nieobecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - nieobecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - nieobecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Otwieram LIV  sesję  Rady  Miejskiej,  zwołaną  na  postawie  art.  20  ust.  1  Ustawy  o  samorządzie  
gminnym. Witam wszystkich gości Pana Senatora RP – Zbigniewa Szaleniec, Burmistrz Miasta 
Z-ca Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta, Kierowników Wydziałów UM, dyrektorów 
jednostek i zakładów budżetowych, prezesów spółek miejskich, mieszkańców
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W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Senator RP – Zbigniew Szaleniec, Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski, Z-ca Burmistrza Miasta –  
Anna  Ślagórska,  Sekretarz  Miasta  –  Dorota  Bąk,  Skarbnik  Miasta  –  Urszula  Polak  –  Wałek,  
Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy jednostek i zakładów budżetowych, prezesi spółek miejskich,  
przedstawicielka  biura  poselskiego  Posła  RP  –  Waldemara  Andzela.  Wice  Starosta  Powiatu 
Będzińskiego – Mariusz Kozłowski

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Proponuje wprowadzić kilka poprawek do porządku jest już wersja ujednolicona tego porządku

Podwyższenie Kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółka 
z ograniczona odpowiedzialnością w Czeladzi o kwotę 59.898.00 zł

Podwyższenie Kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółka 
z ograniczona odpowiedzialnością w Czeladzi o kwotę 274.320. 00 zł

Nabycie nieodpłatnie działek nr 21/9, 21/14,21/93 k. m. 54 o łącznej powierzchni 764. kw. położonych 
w pobliżu ul. Prostej w Czeladzi.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Pierwsza proponowana zmiana dot. wstawienia w ppkt. 7 i 8 dwóch projektów uchwał dot. TBS
i  w ppkt. 13 w tematyce uchwał terenowo prawnych nieodpłatne nabycie działek

GŁOSOWANIE

    14  głosów za
      0  głosów  przeciw
      1  głosów wstrzymujących się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Poprawki zostały przyjęte
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Chciałbym wprowadzić jeszcze  poprawkę do pkt 7a wprowadzić zmianę i pkt o treści „ wniosek
o ustalenie czasu wystąpień klubów i indywidualnych wystąpień radnych oraz ocenę zachowania
radnego w dniu 21.05.2009 ” rozbudowanie pkt uzasadniam wnioskiem, który wpłynął do mnie z Klubu 
Czeladzkiej Lewicy z prośbą o odniesienie się do zdarzenia, które miało miejsce na poprzedniej sesji

    13  głosów za
      0  głosów  przeciw
      0  głosów wstrzymujących się

Radny Andrzej Świątek – Te zmiany niebyły przedmiotem dyskusji na komisjach ten zapis  paragrafu
regulaminu nie pasuje. Ten temat powinien być przedmiotem dyskusji na wszystkich komisjach 

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli: 

1. Andrzej Świątek  - Radny
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Kolejna propozycja  zmiany dot. przystąpienia do projektu E-Powiat zaproponuje przejście do tego pkt  
kiedy przybędzie grupa prelegentów z Powiatu na sesję

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są inne propozycję dot. zmian na dzisiejszą sesję

nie ma 

Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam że Rada przyjęła następujący porządek obrad

PROPONOWANY
PORZĄDEK OBRAD SESJI
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RADY MIEJSKIEJ  W CZELADZI
25 czerwca  2009 r. godz. 10.00

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z obrad sesji w dniach
       a/  30 kwietnia 2009 r.
       b/  21 maja 2009 r.
4. Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i Zapytania radnych
6. Zapytania mieszkańców.
7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców.
7a. Wniosek o ustalenie czasu wystąpień klubów i indywidualnych wystąpień radnych oraz 

ocenę zachowania radnego na sesji w dniu 21 mają 2009 r.
8. Ocena wykonania zadań inwestycyjnych  w mieście za 5 miesięcy roku 2009 r.  oraz 

informacja dot. realizacji zadań przez ZIK Spółka
       a/ wprowadzenie

b/opinie Komisji
      c/ dyskusja
9. Promocja miasta- kierunki działania, plany na przyszłość.

a/ wprowadzenie
b/opinie Komisji

      c/ dyskusja
10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  projektu  „  E-  powiat  –budowa 

innowacyjnego  systemu  e-  usług  dla  mieszkańców  powiatu  będzińskiego  na  bazie 
Zintegrowanego Systemu Informacji Przestrzennej Powiatu realizowanego przez Powiat 
Będziński 

11. Profilaktyka wad postawy u dzieci.
a/ wprowadzenie
b/opinie Komisji

      c/ dyskusja
12. Podjęcie uchwał w sprawie:
1.  zmian w budżecie miasta na 2009 rok. 
2.  zmiany Statutu Gminy Miejskiej w Czeladzi.
3.  przekazania środków finansowych na rzecz Starostwa Powiatowego w Będzinie.
4.  rozpatrzenia skargi Pani Doroty Białas dotyczącej działań Dyrektora Przedszkola 
Publicznego Nr 4 w Czeladzi.
5.   zmiany Uchwały Nr XLIV/648/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 27 listopada 2008 r. 

w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź  - „zachodnia część Nowej Kolonii Saturn i Przetok”.

6. uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego przy ul. Będzińskiej.

7. Podwyższenie  Kapitału  zakładowego  Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa 
Społecznego Spółka z ograniczona odpowiedzialnością w Czeladzi o kwotę 59.898.00 zł

8. Podwyższenie  Kapitału  zakładowego  Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa 
Społecznego Spółka z ograniczona odpowiedzialnością w Czeladzi o kwotę 274.320. 00 
zł

9. ustanowienia służebności drogowej dla zabudowanej działki nr 67/67 k. m. 12 położonej 
przy ul. Tuwima 14a w Czeladzi.

10. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działek gruntu położonych w pobliżu ul. 
Będzińskiej stanowiących własność Skarbu Państwa o łącznej powierzchni 13 417 m. 
kw. 

11. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 8 k. m. 41 o powierzchni 1084 m. 
kw. położonej w pobliżu ul. Katowickiej w Czeladzi.

12. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 81 k. m. 25 o powierzchni 1973 
m. kw. położonej w pobliżu ul. Będzińskiej w Czeladzi.
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13. nabycia nieodpłatnie działek nr 21/9, 21/14,21/93 k. m. 54 o łącznej powierzchni 764. kw. 
położonych w pobliżu ul. Prostej w Czeladzi.

14. sprzedaży działki nr 71/3 k. m. 54 o pow. 35 m. kw. położonej przy ul.  Wiosennej w 
Czeladzi.

15. sprzedaży części działki nr 272/8 k. m. 13 o pow. około 100 m. kw. położonej przy ul. 
Szpitalnej w Czeladzi.

16. skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki ozn. nr 43/2 k. 
m. 54 o pow. 51 m. kw. położonej przy ul.  Prostej w Czeladzi stanowiącej własność 
Skarbu Państwa.

17. skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki ozn. nr 43/1 k. 
m. 54 o pow. 120 m. kw. położonej przy ul. Prostej w Czeladzi stanowiącej własność 
Skarbu Państwa.

18. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  130/1  k.  m.  24  o  pow.  38  m.  kw. 
położonej przy ul. Żytniej w Czeladzi.

19. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  104/19  k.  m.  4  o  pow.  100  m.  kw. 
położonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi.

20. przedłużenia  umowy  dzierżawy  części  działek  nr:  122  i  125  k.  m.  25  o  pow.  5,28 
położonych przy ul. Będzińskiej w Czeladzi.

21. zaopiniowania Uchwały Rady Miasta Ruda Śląska w sprawie likwidacji Samodzielnego 
Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  Szpitala  Miejskiego  w  Rudzie  Śląskiej  z 
siedzibą przy ul. Lipa 2.

      13. Sprawy bieżące.
      14. Zamknięcie obrad sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Przechodzimy do kolejnego pkt

Przyjęcie protokołów z obrad sesji w dniach 30.04.2009 i 21.05.2009

GŁOSOWANIE 

za przyjęciem protokołu z sesji w dniu 30.04.2009

    15  głosów za
      0  głosów  przeciw
      0  głosów wstrzymujących się

GŁOSOWANIE 

za przyjęciem protokołu z sesji w dniu 21.05.2009

    15  głosów za
      0  głosów  przeciw
      1  głosów wstrzymujących się

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania lub uwagi do sporządzonej  informacji międzysesyjnej 

Pytań nie było

Dot. pkt. 5– porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Interpelacje i Zapytania radnych

1. Radna Zofia  Bazańska   –  Chciałabym uzyskać  inf.  na temat  przyszłości  kładki  nad  rzeką 
Brynicą,  która  w  tej  chwili  jest  zamknięta,  ludzie  pytają  czy  będzie  zdemontowana  czy 
naprawiona. Druga sprawa dot. Parku Alfred park jest w fatalnym stanie nie pokoszone trawy
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ławki pozarastane. Wczoraj byłam w Parku Grabek tam sytuacja jest podobna i prosiła bym 
żeby dołożyć kilka ławek i skosić trawę

2. Radny Marian Kita   – Ja chciałbym zapytać poruszyć temat dot zjazdu z ul. Grodzieckiej
na Będzin. W rozmowie z Panem Burmistrzem w czasie komisji Pan Burmistrz powiedział
że na dzień dzisiejszy nie ma takiej możliwości, żeby otworzyć ten przejazd, który był
dotychczasowo. Ja powiem w ten sposób nie będę cytował ludzi którzy do mnie dzwonią
powiem prosto „ co za idiota wymyślił ten przejazd”. Ja chciałbym ażebyśmy potraktowali to 
jako interpelacja poselska jako wniosek formalny i zgłosili to do Biura Poselskiego. Nie, może 
być tak, że mądry Polak po szkodzie mądry Polak dobrze by było, żeby był przed szkodą 
a to co się dzieje na tym przejeździe codziennie, to jest po prostu jeden wielki horror.
Nasza rzeka Brynica też, znajduje się pod nadzorem wojewódzkim jest rzeką nie czyszczoną.
Ulice, które znajdują się na tym samym poziomie, co rzeka jeżeli dojdzie do wyższych opadów 
studzienkami zacznie wylewać się woda. Czym my jesteśmy bezsilni wobec tych urzędów.
Proponowałabym,  żeby  potraktować  to  jako  wniosek  poselsko  senatorski  zwrócić  się  do 
naszych posłów. Proszę żeby boisko do koszykówki w okresie letnim było czynne dłużej nie 
zamykane o 20.00

3. Radny Marek Rajca – Chciałem się przyłączyć do interpelacji Radnego Mariana Kity 
dot. tego nieszczęsnego zjazdu. Jeżdżę codziennie do pracy przez to skrzyżowanie i takiej
ilości zdarzeń drogowych i wymuszań jeszcze nigdy nie widziałem. Kilkanaście dni temu 
naprawiono ul. Grodziecka łatając dziury w jezdni, po to, żeby po kilku dniach ta nawierzchnie 
zdjąć i pytanie skąd taka nie gospodarność.

4. Radna Grażyna Strączek – Co ze szkołami czy przyjmujemy szkoły z Powiatu. Gdzie nasza
młodzież wyjeżdża i kto jest opiekunem tej młodzieży. Następne pyt dot. wyłożenia 
do publicznego wglądu projektu zmian studiów i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
miasta.  Czy  dot.  to  też  ul.  Wiosennej.  Chciałam  się  dowiedzieć  coś  więcej  odnośnie  
konferencji, która się odbyła 13-15 mają. Kolejna sprawa związana jest z Dyr. Mopsu
co z podwyżkami dla pracowników czy są szanse. Miałam telefon od Pani Budnej pierwszy 

chyba przyjemny chciałam się dowiedzieć gdzie jest to mieszkanie i dziękuje Dyr. ZBK Krzysztofowi 
Malczewskiemu.

5. Radny  Czesław  Badura –  Brak  nawierzchni  na  ul.  17  Lipca  z  tyłu  koło  Mopsu,  brak  
odpowiedniego  oświetlenia.  Parking  na  ul.  Tuwima  mieszkańcy  nie  mają  się  gdzie  
zatrzymywać tam jest błoto mieszkańcy prosili mnie żeby to załatwić

6. Radny Andrzej Świątek – Co z kontrola czy już są wyniki czy jest już opublikowany raport z 
badania.  Chciałem zapytać  o  przeniesionych  pracowników ZIK  do  innej  prywatnej  firmy.  
Ochronę zgodną z przepisami kodeksu pracy i ta tzw. ochrona przestaje obowiązywać gdy nie 
są pracownikami ZIK.  Natomiast  ochronę przejmuję jakaś inna prywatna firma. Chciałem  
zapytać czy została dokonana kalkulacja ekonomiczna, która uzasadnia taką zmianę. Musimy 
zapłacić  za  tych  pracowników za  zarządzanie  plus  za  firmę.  Ostatnie  moje  pytanie  dot.  
obwodnica Piłsudskiego czy są już wyliczone koszty tej inwestycji

7. Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
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Jaki wpływ mają władze miasta na Krajową Dyrekcje Dróg i Autostrad, ewentualnie podsunąć 
pomysł żeby rozważyć tam opcje ronda, było by to miejsce dużo bezpieczniejsze z mniejszą 
ilością samochodów.

8. Radny Władysław Oczkowicz   – Chodzi mi o uzyskanie, krótkiej syntetycznej informacji
na temat przygotowania inwestycji, która ma być realizowana na terenie szkoły nr 7.
Oraz przygotowania robót remontowych, które ustaliliśmy z Panem Burmistrzem miesiąc
temu podczas wizyty na terenie obiektu. ( Nadanie nowego imienia nowej szkole )

9. Radna Teresa Kosmala   – Moje pytania dot. ul. Piaskowej i wycinki kwitnących Lip.
Czy nie można było zrobić tego wcześniej i czy to jest zgodne ze sztuka. Kolejna sprawa
to – czy została wydzierżawiona działka na ul. Stawowej lub fragment działki zaczęły 
parkować  tam  samochody  nawet  ciężarowe.  Czy  ta  działka  została  wydzierżawiona  na 
parking, czy to samowola, jeśli tak czy są warunki zabudowy.

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Kolejny pkt zapytania mieszkańców

1. mieszkaniec Stanisław Guzak    – Ja chce zapytać co z wysokimi  krawężnikami.  Ten temat 
poruszyłem na ostatniej sesji, poruszyłem go bo gdy przechodziłem koło Ergu na wprost
portierni pracownik jechał na dużym wózku widłowym na małych kółkach i nie mógł wyjechać
pod wysoki  krawężnik.  Co  z  przejściem dla  pieszych  przy  ul.  Poniatowskiego  do  osiedla 
Słonecznego.

2. Mariusz  Siwek   przedstawiciel  kupców  przy  ul.  Grodzieckiej  –  Jesteśmy  zaniepokojeni 
opieszałością UM, jeżeli chodzi przebudowę tych targowisk chciałem przypomnieć Państwu 
Radnym że myśmy z tych placów nie zrezygnowali  cały czas rozmawiamy z UM. Na tych 
placach handluje około 80 rodzin licząc razy 4 to jest 320 osób, czyli 320 osób utrzymuję się
z  tych  placów  targowych.  Niepokoi  nas  to,  że  są  pomysły  na  urządzanie  Alei  Rodów 
Czeladzkich na to są pieniądze natomiast nie ma pieniędzy na przebudowę targowiska.
Dwa dni temu mieliśmy rozmawiać o tym na komisji  10 mi przed rozpoczęciem zostaliśmy 
odwołani.  Mamy takie  wrażenie,  że jest  to po prostu  celowe przedłużanie,  przed nami są 
wakacje państwo, też wyjeżdżacie na urlopy i nie ma pełnego składu radnych. My naprawdę
nie mamy czasu do końca roku musimy to sprawę rozwiązać do końca roku mamy pozwolenie 
od sanepidu.
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Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Przechodzimy do następnego pkt

Udzielenie odpowiedzi na Interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców

Odpowiedzi udziela – Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska  czy przejmujemy szkoły od Powiatu tak.
Cały czas jesteśmy w trakcie ustalania treści porozumień, w ubiegłym tygodniu Starostwo
Pan Skarbnik przesłał mi projekt porozumienia zgłosiłam na początku tego tygodnia kolejne 
swoje uwagi, które uwzględnił przyszło to wczoraj po południu. Myślę, że od 1 września te 
szkoły będą pod naszym zarządem. Umowy zostaną podpisane na okres 3 lat. Jeżeli chodzi 
o wyjazdy to młodzież wyjeżdża na teren Beskidów są to kolonie stacjonarne dla 60 uczniów 
szkół podstawowych a także obóz stacjonarno wędrowny dla uczniów Gimnazjum w 
przypadku obu tych form wyjazdów opiekunami są nauczyciele z naszych szkół plus kadra
z biura podróży. Jeśli chodzi o wyjazdy zagraniczne Węgry i Ukrainę pojechali Dyrektorzy 
Placówek oświatowych. natomiast jeśli chodzi o Francję wyjeżdża jako kierownik grupy
Pan Sylwester Iwanowski nauczyciel wychowania fizycznego ze szkoły nr 7 i Pani Beata 
Walaszczyk ze szkoły nr 2 polonistka. Plus  dwie osoby z Kolegium Nauczycielskiego języka 
Francuskiego, z których jedna będzie pełnić funkcję wychowawcy i tłumacza ponieważ nasza 
młodzież póki co nie uczy się języka Francuskiego.

Radny Dominik Penar – Na jaki okres zostaną podpisane umowy 

Ilona Grudzień – z informacji jakie uzyskałam z Zespołu Szkół nr 1 nie ma na razie możliwości
wydłużenia czasu otwarcia boiska dłużej niż do godz. 20.00 wynika to z braku pracowników
bo jest tylko jeden. Dyrekcja wystąpił do Starostwa o dodatkowy pół etat jeśli uzyska to jak 
najbardziej tak.

Z – ca Dyr. ZBK Maciej Bednarczyk – Adres proponowanego mieszkania dla Pani Budnej 
to jest Tuwima 4/8. To mieszkanie nadaje się do remontu będzie dziś pokazane i będziemy
dalej rozmawiać. Jeśli chodzi o oświetlenie Mopsu i parking to ja się tu umówiłem z Panem 
Radnym gdzie  mamy tę Lampę postawić,  błoto postaramy się zlikwidować.  Jeśli  chodzi  o 
szkołę nr 7 to 1 Lipca otwarcie ofert zakończenie 28 Sierpnia.

Dyr.  MZGK Robert  Szczupider –  Kładka  na  Brynicy  są  dwie  opcje  albo  wyburzenie  albo 
remont rozumiem, że chodzi o remont po prostu trzeba będzie znaleźć środki na ten cel.
Koszenie traw sami państwo widzicie jaka jest pogoda w tych przerwach co nie pada kosimy 
ile się da, ale w jednym jak i w drugim parku przystąpimy do koszenia generalnie jak tylko 
warunki pogodowe się poprawią. Jeśli chodzi o zjazd z  Grodzieckiej toczyliśmy długie boje
z Generalną Dyrekcją warunek jest jeden jeśli mieli by zrezygnować z tego objazdu musiała 
by być sygnalizacja świetlna, której koszt bez wykonania dokumentacji to jest 450,000 zł.
Które  będą  wyrzucone  w  błoto  z  końcem  roku.  Sygnalizacja  świetlna  jest  warunkiem  
dopuszczenia tej zmiany ruchu inaczej nie zezwalają na likwidację tego skrętu. Nie jesteśmy 
w stanie tego przeskoczyć. Statystyka z Komendy Powiatowej Policji mówi że w okresie 21 
mają a 13 czerwca nie zanotowano żadnego wypadku było kilka kolizji ale kolizje
nie bezpośrednio tam.
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Radny Marek Rajca – Jeżdżąc codziennie do pracy widzę znacznie więcej tych zdarzeń niż w 
tej statystyce zostało podane, może to wynika stąd, że przy drobnych stłuczkach kierowcy  
dogadują się między sobą, ale tak jak mówię tych zdarzeń jest zdecydowanie więcej jak mówi 
statystyka.

Dyr. MZGK Robert Szczupider - Jeśli chodzi o możliwość wpływania na Generalną Dyrekcję
nie mamy żadnych my możemy pisać monitować prosić i to czynimy natomiast zarządca 
drogi, którym jest Generalna Dyrekcja ma prawa obowiązki i nimi się rządzi

Senator RP – Zbigniew Szaleniec – Podzielam opinię państwa na temat tych rozwiązań 
uważam, że one są bardzo złe i najlepszym rozwiązaniem było by rondo jeśli Pan Burmistrz 
zwróci  się  do  mnie  Pad  Dyrektor  to  możemy  podjąć  takie  działania,  ale  nie  che  sam 
podejmować takiej decyzji bo nie chciał bym zablokować inwestycji.

Radny  Władysław  Oczkowicz –  może  zaprosimy  na  sesję  Dyr.  naczelnego  przygotujemy 
jakieś   nasze  rozwiązania,  jakby  Pan  Senator  był  by  Pan  uprzejmy  zaszczycić  nas  swa 
obecnością może to przyniosło by rezultat jakiś.

Burmistrz Marek Mrozowski  - Zorganizujemy  Rzeczywiście takie spotkanie ostatnio Pan 
wice. Dyrektor obiecał, że będzie ale niestety nie przyszedł. Jeżeli chodzi o sprawę ronda była 
taka propozycja z naszej strony, ale została odrzucona ze strony Generalnej Dyrekcji. Takie 
spotkanie  mamy  w  planie  rzeczywiście  jakby  przyjechał  Pan  Dyrektor,  może  by  zmienił 
zdanie, my nie mamy zawsze wpływ na Generalną Dyrekcję.

Radny  Andrzej  Świątek –  Jeżeli  były  takie  wymogi  to  ich  nie  przeskoczymy,  trzeba 
skorygować  inwestycje  o  500  000  zł.  Umożliwić  skorzystanie  ze  skrętu  w  lewo  przez 
sygnalizację świetlną.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Radny Andrzej Świątek
2.   Burmistrz Marek Mrozowski

 Dyr. MZGK Robert Szczupider – Powiat był na etapie przygotowania przetargu na remont tej 
drogi  nie wyszedł im ten przetarg ogłosili ponowny przetarg. Przycinki Lip dokonywał ENION 

             pewnie sprawy przetargowe i dlatego teraz dopiero to robili, wszędzie gdzie są doziemienia
na  sieci  przycinają  te  wierzchołki  ale  powtarzam  tym  zajmował  się  ENION.  Odnośnie 
krawężników  to  wszędzie  gdzie  są  prowadzone  nowe  inwestycje  to  takie  działania  są 
czynione.  Jeśli  państwo  widzicie,  że  są  w  terenie  takie  potrzeby  to  [proszę  takie  sprawy 
zgłaszać.  Wystąpimy  do  Powiatu  o  przyspieszenie  tych  działań  bo  to  droga  należy  do 
Powiatu
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Kierownik wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik – Ja naprawdę nie zapomniałam ( projekt 
planu  miejscowego  )poinformuje  osobiście  Panią  Radną  o  tym.  Uczestniczymy  my  jako 
Czeladź w projekcie badawczym wspólnie  z partnerem Holenderskim Słowenią  i  Bułgarią, 
chodzi o wykorzystanie wód kopalnianych do celów komunalnych. Konferencje odbywają się 
jest harmonogram tych konferencji w różnych miejscach u różnych partnerów tym razem była 
w Bułgarii. Myśmy w tamtym roku gościli wszystkich partnerów projektu. Spotkania mają na 
celu  omówienie  tego  co  przez  okres  sprawozdawczy  każdy  partner  u  siebie  wykonał  i 
ustalenie planów na przyszłość. W tej chwili rozmawiamy o uczestnictwie Czeladzi w projekcie 
inwestycyjnym, bo z projektu wycofuje się Słowenia i istnieje taka możliwość, że do podziału 
będą  dodatkowe  pieniądze  i  oto  w  tej  chwili  zabiegamy.  Przedstawialiśmy  na  konferencji 
sprawę budynku Kościuszki 14 i 18 to budynki, które są nasza własnością budynki, które są w 
planie inwestycyjnym na przyszły rok. Natomiast CZOK Spółka Restrukturyzacji Kopalń, która 
też jest partnerem w tym projekcie chciałaby zrobić ogrzewanie swoich budynków tam gdzie 

 mają  siedzibę  też  wykorzystując  te  wody  i  chcielibyśmy  stworzyć  taki  projekt  pilotażowy 
finansowany  częściowo  przez  europejskie  pieniądze.  W  tej  chwili  partner  Holenderski 
zaproponował nam wykonanie nieodpłatnie wykonanie projektu Decyzja czy te pieniądze będą 
będzie podjęta przez Komisję Europejską. Obwodnica Piłsudskiego było spotkanie protestów 
nie ma na spotkaniu wyjaśniliśmy wszystkie  wątpliwości  i  procedura w tej  chwili  toczy się 
zgodnie z harmonogramem. Kosztorys inwestorski jest robiony na koniec prac inwestorskich 
dziś  jest  jeszcze  za  wcześnie  żeby  o  tym  mówić.  Czyszczenie  rzeki  Brynicy  myśmy  już 
wczesną wiosną koszenie przegląd zrobili były pisma w tej w sprawie były spotkania w UM. 
Sytuacja  finansowa  organów  odpowiedzialnych  za  to  jest  taka  jaka  jest.  Praktycznie  są 
pieniądze na bieżące utrzymanie i to było już częściowo robione, bo były zapory likwidowane 
będą  wały  koszone  i  te  prace  na  pewno będą.  Jeśli  chodzi  o  czyszczenie  rzeki  to  nam 
tłumaczono, że czyszczenie koryta nie może odbyć się na terenie całej gminy żeby to miało 
sens musi odbyć się to na całej długości. Koszty są tego przeogromne niestety w planach tego 
nie  ma i  w przyszłości  nie  będzie.  Materiał  dot.  Targowiska  przygotowaliśmy  do  dyskusji 
radnym jako, że tych materiałów było dużo przedstawionych zapadła decyzja, że tą sprawa 
będzie poruszona na oddzielnej komisji

Radny Władysław Oczkowicz – Przepraszam naszych kupców Czeladzkich ale myślę, że to 
ja byłem powodem, że nie odbyło się spotkanie komisji z państwem ale wróciłem po długiej 
nieobecności. Chciałem potraktować ten temat poważnie i pomyślałem, że najlepiej będzie 
jak zrobimy oddzielne spotkanie.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Przyjęliśmy petycję mieszkańców z ul. Harcerskiej, która dot. zagadnienia uzbrojenia i nawierzchni
ul. Harcerskiej
czy są jakieś przeszkody lub perspektywy inwestycji na przyszłość na ul. Harcerskiej

Prezes ZIK Jerzy Górniak – Pracownicy zostali przekazani do firmy zewnętrznej, która   
sprawuję nadzór nad naszymi obiektami, żaden pracownik nie stracił ani jednej złotówki ma 
zagwarantowane wszystkie prawa socjalne finansowe urlopowe. Umowa jest podpisana na 24 
miesiące jeżeli ta umowa się rozwiąże a następny przetarg nie rozstrzygniemy ci pracownicy 
mają prawo wrócić do nas do spółki. Nie jest to taniej ani drożej

Dyr. MOPS Teresa Banaś – W planach Mopsu na rok 2009 są zaplanowane podwyżki dla 
pracowników  w  wysokości  3%  na  podwyżki  płac  dla  pracowników  i  ta  odpowiedź  znają 
wszyscy pracownicy. Wyrównanie będzie od stycznia
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Burmistrz Marek Mrozowski – Kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej została zakończona 
czekamy  na  protokół.  Ul.  Harcerska  przystąpiliśmy  do  dość  szerokiego  programu 
wykonywania  nawierzchni  utwardzonej  na terenie  miasta  zdecydowaliśmy,  że  w pierwszej 
kolejności będziemy robić Piaski  Wschodnie ( domki fińskie )  ten rejon. W przyszłym roku 
dobrniemy do końca, a także zgodnie z WPI chcemy przystąpić do drugiej części Piasków. 
Przebudowanie  ul.  Sikorskiego.  Myślę,  że  w  następnej  kolejności  ponieważ  jest  to  blisko 
zajmiemy się ul. Harcerską.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam 10 min przerwy

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Wznawiam obrady czy Radni ze wszystkich odpowiedzi są usatysfakcjonowani

Radny Marian Kita – Odnośnie zjazdu z ul.  Grodzieckiej to co powiedziałem, żebyśmy się 
zgłosili jako Rada z Burmistrzem do biura Pana Senatora Szaleńca, żeby ta sprawa w jakiś 
sposób została rozwiązana. Bo to nie można mówić ze się nie da czegoś zrobić to jest po 
prostu  zwykłe  widzimisię  i  w  ogóle  nie  ma  o  czym  dyskutować.  Sprawa  kolejna  ja  nie 
rozumiem, że Dyrekcja zajmująca się rzeką Brynicą mówi nam, że się nie da oczyścić koryta 
że trzeba czyścic na całej długości. Trzeba oczyścić, przecież na chłopski rozum codziennie 
na dzień dzisiejszy widać podtopienia w innych miastach. Nam zacznie wylewać woda przez 
studzienkę jak to miało czas kiedy to było. To musi też być załatwione i nie można mówić, że 
się nie da nie da i  nie da. Ostatnia sprawa wiązana jest z rozszerzeniem godz boiska do 
koszykówki boisko zostało otwarte i niech to boisko będzie otwarte niech młodzież tam gra 

 i ćwiczy

Radny Dominik Penar – Jaka jest możliwość aby umowa między naszym miastem a Powiatem 
została podpisana na 6 bądź 10 lat a nie na 3 lata. Chciałbym zaproponować przygotowanie 
wspólnej strategi dla tych szkół.

Dot. pkt. 7a – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Pkt 7a

Odczytuje wniosek o ustalenie czasu wystąpień klubów i indywidualnych radnych oraz 
ocenę zachowania radnego na sesji 21.05.2009
Do radnych na sesji dołączyła Radna Hanna Szotowska

DYSKUSJA
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W dyskusji udział wzięli:

1. Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
2. Radny Andrzej Świątek

GŁOSOWANIE  

    14  głos za
     2  głosów  przeciw
     1  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Odczytuje pismo Klubu Radnych Czeladzkiej Lewicy dot. zachowania Radnego Andrzeja Świątka
na sesji w dniu 21.05.2009

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Radna Jolanta Moćko
2. Radny Krzysztof Francikowski
3. Radna Teresa Kosmala
4. Radny Władysław Oczkowicz
5. Radna Grażyna Strączek
6. Radny Andrzej Świątek
7. Radny Dominik Penar
8. Radna Danuta Walczak
9. Senator RP Zbigniew Szaleniec
10. Burmistrz Marek Mrozowski

GŁOSOWANIE  

za przekazaniem pisma do Komisji Regulaminowej

    13  głos za
     1  głosów  przeciw
     2  głos wstrzymujący się

13



Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ocena wykonania zadań inwestycyjnych w mieście za 5 miesięcy roku 2009 r. oraz informacja dot.  
realizacji zadań przez ZIK Spółka

a/ wprowadzenie
b/opinie Komisji
c/ dyskusja

Omawia - Z -ca kierownika wydziału Rozwoju Miasta - Małgorzata Skiba

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej - Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna Strączek

Opinia Komisji Edukacji Kultury i Sportu - Przewodniczący Komisji Radny Dominik Penar

Opinia Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej – Z- ca Przewodniczącego Radny Czesław Badura

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
2. Z -ca kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba
3. Z -ca Dyr. ZBK – Maciej Bednarczyk

Dot. pkt. 9  – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Promocja miasta- kierunki działania, plany na przyszłość.

a/ wprowadzenie
b/opinie Komisji
c/ dyskusja

Omawia Kierownik wydziału Promocji Miasta - Wojciech Maćkowski

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Kierownik wydziału Promocji Miasta - Wojciech Maćkowski

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej - Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna Strączek
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Opinia Komisji Edukacji Kultury i Sportu - Przewodniczący Komisji Radny Dominik Penar

    3.  Senator RP Zbigniew Szaleniec
    4.  Radny Andrzej Świątek
    5.  Radny Dominik Penar
    6.  Radna Jolanta Moćko
    7.  Burmistrz Marek Mrozowski
    8.  Radna Grażyna Strączek
    9.  Dyr. MZGK- Robert Szczupider

Dot. pkt. 10  – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Głosowanie nad zmiana porządku dot. pkt E- Powiat

GŁOSOWANIE  

    18  głos za
     0  głosów  przeciw
     0  głos wstrzymujący się

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do projektu „ E- powiat –budowa innowacyjnego systemu 
e-  usług  dla  mieszkańców  powiatu  będzińskiego  na  bazie  Zintegrowanego  Systemu  Informacji  
Przestrzennej Powiatu realizowanego przez Powiat Będziński 

Omawia - Naczelnik Wydziału Geodezji -  Jadwiga Zięba, Wice Starosta Powiatu Będzińskiego
Mariusz Kozłowski

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Radny Dominik Penar
3. Skarbnik Miasta – Urszula Polak- Wałek
4. Burmistrz Marek Mrozowski

GŁOSOWANIE  
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    14  głos za
     0  głosów  przeciw
     0  głos wstrzymujący się

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Wice Starosta Powiatu Będzińskiego Mariusz Kozłowski
2. Burmistrz Marek Mrozowski

Dot. pkt. 11  – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Profilaktyka wad postawy u dzieci.
a/ wprowadzenie
b/opinie Komisji
c/ dyskusja

Omawia – Magdalena Cieślicka , Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska 

Opinia Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa Przewodniczący Komisji- Radny Marek 
Rajca

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Radna Grażyna Strączek
2. Radny Marek Rajca

Dot. pkt. 12  – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Podjęcie uchwał w sprawie Ppkt. 1 zmian w budżecie miasta na 2009 rok

Zmiany w budżecie miasta na 2009 rok omawia - Skarbnik Miasta – Urszula Polak- Wałek
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DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
2. Radny Andrzej Świątek
3. Radna Teresa Kosmala
4. Prezes ZIK Jerzy Górniak
5. Burmistrz Marek Mrozowski

GŁOSOWANIE  IMIENNE

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - za
5. Ireneusz Gawroński - nieobecny
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - nieobecny
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - nieobecny
10. Teresa Kosmala - wstrzymujący
11. Andrzej Mentel - nieobecny
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - za
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - przeciw
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - za
21. Danuta Walczak - za

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ppkt. 2   zmiany Statutu Gminy Miejskiej w Czeladzi.  

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam przerwę 

Wznawiam obrady

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Radny Andrzej Świątek
2. Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
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3. Radny Dominik Penar
4. Radna Teresa Kosmala

GŁOSOWANIE  

    12  głos za
     0  głosów  przeciw
     1  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ppkt.3 przekazania środków finansowych na rzecz Starostwa Powiatowego w Będzinie

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej - Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna Strączek

GŁOSOWANIE  

    13  głos za
     0  głosów  przeciw
     0  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ppkt.  4  rozpatrzenia  skargi  Pani  Doroty  Białas  dotyczącej  działań  Dyrektora  Przedszkola  
Publicznego Nr 4 w Czeladzi

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Dorota Białas
2. Dyr. Przedszkola nr 4 Ewa Rulecka
3. Burmistrz Marek Mrozowski
4. Radny Dominik Penar
5. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
6. Radny Jolanta Moćko
7. Radna Teresa Kosmala
8. Radna Grażyna Strączek
9. Radny Andrzej Świątek

GŁOSOWANIE  
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uznanie skargi za bezzasadną

    12  głos za
     0  głosów  przeciw
     3  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam 20 min przerwy

Jolanta Moćko                 -              Z- ca Przewodniczącego Rady Miejskiej  

wznawiam obrady po przerwie

Jolanta Moćko                 -              Z- ca Przewodniczącego Rady Miejskiej  
Ppkt. 5 zmiany Uchwały Nr XLIV/648/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 27 listopada 2008 r. w  
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta  
Czeladź  - „zachodnia część Nowej Kolonii Saturn i Przetok”

Opinia Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej –  Przewodniczący Radny Władysław Oczkowicz

GŁOSOWANIE  

    10  głos za
     0  głosów  przeciw
     2  głos wstrzymujący się

Jolanta Moćko                 -              Z- ca Przewodniczącego Rady Miejskiej  
Ppkt.  6  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  terenu  
położonego przy ul. Będzińskiej.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Radna Teresa Kosmala
2. Radny Władysław Oczkowicz 
3. Radna Grażyna Strączek
4. Projektant Bożena Konieczny

GŁOSOWANIE  

    12  głos za
     0  głosów  przeciw
     2  głos wstrzymujący się
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ppkt. 7 podwyższenie Kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 
Spółka z ograniczona odpowiedzialnością w Czeladzi o kwotę 59.898.00 zł

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej - Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna Strączek

GŁOSOWANIE  

    12  głos za
     0  głosów  przeciw
     1  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ppkt. 8 podwyższenie Kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 
Spółka z ograniczona odpowiedzialnością w Czeladzi o kwotę 274.320. 00 zł

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej - Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna Strączek

GŁOSOWANIE  

    12  głos za
     0  głosów  przeciw
     1  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ppkt. 9 ustanowienia służebności drogowej dla zabudowanej działki nr 67/67 k. m. 12 położonej przy  
ul. Tuwima 14a w Czeladzi

GŁOSOWANIE  

    15  głos za
     0  głosów  przeciw
     0  głos wstrzymujący się
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ppkt.  10  nabycia  do  gminnego  zasobu  nieruchomości  działek  gruntu  położonych  w  pobliżu  ul.  
Będzińskiej stanowiących własność Skarbu Państwa o łącznej powierzchni 13     417 m. kw.   

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej - Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna Strączek

GŁOSOWANIE  

    13  głos za
     1  głosów  przeciw
     1  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ppkt. 11 nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 8 k. m. 41 o powierzchni 1084 m. kw.  
położonej w pobliżu ul. Katowickiej w Czeladzi.

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej - Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna Strączek

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Radna Teresa Kosmala
2. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Małgorzata Jastrząb
3. Burmistrz Marek Mrozowski

GŁOSOWANIE  

    12  głos za
     1  głosów  przeciw
     1  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                     -              Przewodniczący Rady Miejskiej
Ppkt. 12 nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 81 k. m. 25 o powierzchni 1973 m. kw. 
położonej w pobliżu ul. Będzińskiej w Czeladzi

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej - Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna Strączek
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GŁOSOWANIE  

    11  głos za
     1  głosów  przeciw
     1  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                     -              Przewodniczący Rady Miejskiej
Ppkt. 13 nabycia nieodpłatnie działek nr 21/9, 21/14,21/93 k. m. 54 o łącznej powierzchni 764. kw. 
położonych w pobliżu ul. Prostej w Czeladzi

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Radna Teresa Kosmala
2. Radny Andrzej Świątek
3. Burmistrz Marek Mrozowski

GŁOSOWANIE  

    13  głos za
     0  głosów  przeciw
     0  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                     -              Przewodniczący Rady Miejskiej
Ppkt.14 sprzedaży działki nr 71/3 k. m. 54 o pow. 35 m. kw. położonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi.

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej - Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna Strączek

GŁOSOWANIE  

    13  głos za
     0  głosów  przeciw
     0  głos wstrzymujący się

22



Sławomir Święch                     -              Przewodniczący Rady Miejskiej
Ppkt.  15 sprzedaży  części  działki  nr  272/8  k.  m.  13 o pow. około  100 m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Szpitalnej w Czeladzi.

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej - Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna Strączek

GŁOSOWANIE  

za nie wyrażeniem zgody

    13  głos za
     0  głosów  przeciw
     0  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                     -              Przewodniczący Rady Miejskiej
Ppkt. 16 skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki ozn. nr 43/2 k. m.  
54 o pow. 51 m. kw. położonej przy ul. Prostej w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa.

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej - Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna Strączek

GŁOSOWANIE  

za nie wykonaniem prawa pierwokupu

    14  głos za
     0  głosów  przeciw
     0  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                     -              Przewodniczący Rady Miejskiej
Ppkt. 17 skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki ozn. nr 43/1 k. m.  
54 o pow. 120 m. kw. położonej przy ul. Prostej w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa.

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej - Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna Strączek

GŁOSOWANIE  

za nie wykonaniem prawa pierwokupu

    15  głos za
     0  głosów  przeciw
     0  głos wstrzymujący się
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Sławomir Święch                     -              Przewodniczący Rady Miejskiej
Ppkt 18 przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 130/1 k. m. 24 o pow. 38 m. kw. położonej 
przy ul. Żytniej w Czeladzi.

GŁOSOWANIE  

    15  głos za
     0  głosów  przeciw
     0  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                     -              Przewodniczący Rady Miejskiej
Ppkt. 19 przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 104/19 k. m. 4 o pow. 100 m. kw. położonej  
przy ul. Szpitalnej w Czeladzi

GŁOSOWANIE  

    15  głos za
     0  głosów  przeciw
     0  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                     -              Przewodniczący Rady Miejskiej
Ppkt. 20 przedłużenia umowy dzierżawy części działek nr: 122 i 125 k. m. 25 o pow. 5,28 położonych  
przy ul. Będzińskiej w Czeladzi

GŁOSOWANIE  

    15  głos za
     0  głosów  przeciw
     0  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                     -              Przewodniczący Rady Miejskiej
Ppkt.  21  zaopiniowania  Uchwały  Rady  Miasta  Ruda  Śląska  w  sprawie  likwidacji  Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala Miejskiego w Rudzie Śląskiej z siedzibą przy ul. Lipa  
2.

GŁOSOWANIE  

    11  głos za
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     1  głosów  przeciw
     3  głos wstrzymujący się

Dot. pkt. 13  – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                     -              Przewodniczący Rady Miejskiej
Sprawy bieżące.

Odczytuje  pismo  MZGK  dot.  zachowania  na  drogach  powiatowych  kierowane  do  Powiatowego 
Zarządu Dróg w Będzinie

Zmiana nazwy Klubu Lewica i Demokraci na nazwę Czeladzka Lewica

Odczytuje 2 pisma od Prezydenta Miasta Płocka i Prezydenta Miasta Krakowa 
( dot. nazewnictwa ulic )

Odczytuje pismo kierowane do mieszkańców domków Fińskich ul. Matejki, Stawowa, Prusa przez Z-  
ca Dyr. ZBK Macieja Bednarczyka

Odczytuje pismo MZGK dot chodnika na ul Francuskiej do Powiatowego Zarządu Dróg

Odczytuje  pismo  Arnolda  Sobczyka  inicjator  Referendum  w  sprawie  woj.  Zagłębiowskiego  na  
odpowiedź Przewodniczącego Rady Miasta Sławomira Święcha

Pismo MZGK do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad

Odczytuje pismo Pani Hanny Olszewskiej do Burmistrza Marka Mrozowskiego

Odczytuje pismo od Stowarzyszenia Rozwój Miasta dot. ( sprzedaży piwo przy studni na rynku )

Pismo  dot.  oceny  przebiegu  warunków  zabudowy  i  zagospodarowania  skierowane  do  Komisji  
Rozwoju

Sławomir Święch                     -              Przewodniczący Rady Miejskiej
czy są pytania uwagi

Radny Marian Kita – dziś zgłosiłem interpelacje dot. ul. Grodzieckiej i rzeki Brynicy i chciałbym 
to przegłosować aby biuro Senatora Szaleńca zajęło się ta sprawą

Radny  Dominik  Penar  –  Ja  chciałem  poprosić  Pana  Burmistrza  Panią  Burmistrz  o  kwestie 
dopilnowania  tego  czasu  odnośnie  szkół  średnich,  jeżeli  była  by  taka  możliwość  abyśmy  złożyli 
wniosek oto aby umowa była podpisana na 6 lub 10 lat to byłbym wdzięczny

Burmistrz Marek Mrozowski – Czy jest jakiś konkretny powód

Radny Dominik Penar –  Ja już to uzasadniłem
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Sławomir Święch                     -              Przewodniczący Rady Miejskiej
czy są pytania uwagi

Dot. pkt. 14 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                     -              Przewodniczący Rady Miejskiej

Zamknięcie obrad sesji.

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam LIV Sesję Rady Miejskiej.

                   PRZEWODNICZĄCY 

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch

          

Protokołował:

Krystian Załęczny

• integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy
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